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Dagsorden Skoleudviklingssamtaler 2023 –Vestermarkskolen 

 

Dato: 5. december 2023 

Tidspunkt: 10.00-11.45 

Sted: Vestermarkskolen 

 

Møde indkaldt af: Anders Norup 

 

Deltagere: Anders Skinnerup, Astrid Binderup, Kristina Rasmussen, Anders Norup og 

Lene Juel Petersen 

 

Ordstyrer: Anders 

Referent: Lene 

 
Formål med mødet: De lovmæssige rammer: 

1. Kommunalbestyrelsen skal afholde en årlig skoleudviklingssamtale med skolens 
leder 

2. Skolelederen har initiativret til at beskrive de udviklings- og indsatsområder, 
samtalen skal fokusere på 

3. Kommunalbestyrelsen supplerer med samtaleemner med afsæt i den strategiske 
ramme for skolevæsnet 

4. Resultaterne fra de obligatoriske test og anden relevant viden inddrages i 
skoleudviklingssamtalen 

5. Samtalen skal berøre opfølgning på tidligere skoleudviklingssamtaler 
6. Samtalen skal berøre status på eventuelle udviklingsplaner og handlingsplaner 
7. Skolen skal oplyse om evalueringer af undervisningens kvalitet på skolens 

hjemmeside 

 

 

 Rammesætning – Hvorfor er vi her? (Anders) 

Rammen er den samme som sidste år. Referat til hjemmesiden 

 Opsamling af referatet fra sidste års samtale (vedlagt som bilag) 

Punkterne fra sidste år er der samlet op på og effektueret 

 

 ad 2) Skolelederen har initiativretten til at beskrive de udviklings- og indsatsområder, samtalen 

skal fokusere på.  

Ledelsen ønsker at fortælle om omstrukturering i ledelsen, således der nu er to ledere og en koordinator. 

Der er aftalt strukturer i ledelsesopgaverne. Opgaverne er meget gennemskuelige og gennemsigtige. Alle 

ved, hvad der skal ske.  

Der er gang i en bevægelse i forandringsprocessen i SFO-delen. 

 

Anders og Astrid i ledelsesteamet er velfungerende, der er en bevidst prioritering i at dele opgaverne 

imellem sig, der kan dog være sager, hvor begge deltager. 

Der er ændret en del i SFO’en, som er blevet opdateret, arbejdet der er ledelsen kommet langt med. 

Kompleksitet i de pædagogiske opgaver sammenholdt med økonomien kan være et 

opmærksomhedspunkt. Det er vigtigt at få indskrevet i revisitationen, den økonomiske takst, hvor det er 

relevant. Også godt i udslusningen i forhold til UU’s beskrivelse af bemandingen på eleven. 

 

REFERAT 

 
 
 

 
 

 
Dato: 5. december 2023 

 



 

 

Side 2 af 2 

Stigningen i specialundervisningen i Vesthimmerlands Kommune er den en stor andel fra 

Vestermarkskolen. Elevernes udfordringer er komplekse og dermed også dyrere. 

Det kunne være interessant om det var muligt at udarbejde et tilbud, som ikke var så omkostningsfyldt. 

 

Et nyt uddannelsesforløb for måske blot nogle medarbejdere med fokus på sanseintegration og 

sansebearbejdning.  

Fritidspuljemidlerne er midler der er tildelt Vestermarkskolen, dette gør, at der måske kan ansættes en 

ergoterapeut i SFOen.  

Ringetiderne ændres, der er en proces i gang. Er også aftalt med Henriette Christensen i forhold til 

kørsel. 

På Vestre Boulevard 15, er der flere undervisningslokaler, et bibliotek og mødelokaler. 

Værdigrundlaget for Vestermarkskolen er tilfredsstillende dog ønsker MED udvalget at undersøge om der 

skal ændres noget. 

 

Der er ingen elever, der har en skolefraværsproblematik.  

   

 ad 3) Kommunalbestyrelsen supplerer med samtaleemner med afsæt i den strategiske ramme for 

skolevæsnet 

SFO – (kun Vestermarkskolen) 

Se ovenfor, drøftet under ledelsens punkt 

2026 planen. Hvilke områder arbejder I med? 

De samme tiltag som tidligere, Fritidspuljen hvor der kommer en fritidsvejleder til eleverne. Eleverne går 

stadig morgentur og det er en succes.  

 

 ad 4) Relevant data 

a. Udvikling i elevtal – (data for de sidste 4 skoleår fremsendes af jer) 

Til august 2024 måske 6 elever fra Vesthimmerlands Kommune. 

Hvornår er Vestermarkskolen fyldt med elever med multiple vanskeligheder? Der samles op, 

når det bliver aktuelt. 

Anders undersøger om der er meldt et max elevtal ind i rammeaftalen vedrørende 

Vestermarkskolen. 

b. Overgange – hvor går jeres elever hen efter endt uddannelse – (data for de sidste 4 skoleår 

fremsendes af jer). 

Overgangen fra Vestermarkskolen, her er det primært STU eleverne overføres til. 

c. Deltagelse i undervisningen. Hvor stor en andel af eleverne deltager ikke i fuldt timetal 

undervisningen?  

i. Skolens arbejde med at nedbringe andelen af elever, der ikke har fuldt timetal. 

 

 Status på eventuelle udviklingsplaner og handlingsplaner 

 

 Det videre arbejde (Anders) 

Kapacitet på Vestermarkskolen, skal der laves et loft? (kan fremskyndes såfremt, der kommer en 

henvendelse fra Rebild Kommune) 

 


